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Summary

        
The value of ERCP in children is demonstrated on 3 cases. By using a usual duodenofiberscope (JF-B2), in 2 cases under general anesthesia and in one case after premedication with 1 ml Buscopan® i.m., a similar technique is used as in adults. In congenital choledochal cyst only ERCP allowed the exact judgement of the distal part of the common bile duct and its relation to the pancreatic duct. Therefore, an exact preoperative diagnosis can be established. When duodenofiberscope will be more improved ERCP will also be possible in the newborn infant. Than the differential diagnosis of congenital biliary atresia, other congenital failures in infants causing jaundice and hepatitis in infant will be established endoscopically.


      
        
Zusammenfassung

        
An 3 Fällen wird der Wert der ERCP bei Kindern demonstriert. Unter Verwendung eines üblichen Duodenoskops (JF-B2) wurde bei 2 Fällen in Narkose und bei einem Fall nach Prämedikation mit 1 ml Buscopan i. m. eine ERCP nach der bei Erwachsenen üblichen Technik durchgeführt. In Fällen von kongenitaler Choledochuszyste erlaubt nur die ERCP eine exakte Beurteilung des distalen Ductus choledochus und seine Beziehung zum Ductus pancreaticus. Dadurch kann eine exakte präoperative Diagnose gestellt werden. Durch Verbesserung der Duodenoskope wird es auch möglich sein, die ERCP bei Neugeborenen durchzuführen. Dann kann auf diese Weise eine Differentialdiagnose von kongenitalen Gallengangsatresien und anderen kongenitalen Mißbildungen, die bei Säuglingen einen Ikterus hervorrufen, erstellt werden.
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ERCP - endoscopy in children - choledochus cyst
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